
Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 5  /2009  w dniu 18.03.2009 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14.00 zakończono o godz. 19.00 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Józef Sulikowski     
- Przewodniczący Komisji 

Obecny 

 2. 
  

Grzegorz Owczarzak  Obecny 

 3. 
  

Jerzy Springer     
           

Obecny 

4. 
 

Leszek Bodus      Obecny 

5. Wojciech Ćwik    
 

Obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz     
 

  Obecny 

7. Tomasz Kranc     
 

  Obecny 

8. 
 

Jerzy Piasecki Obecny 

9. 
 

Michał Piechocki Nieobecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

 

1. Michał Piechocki 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
2. Wiesław Ewertowski 
3. Robert Torz 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. ___________________________________________________________ 
 
 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 
 
 
  

 Tematem dzisiejszego wyjazdowego posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa był objazd 

dróg powiatowych. 

Komisja obejrzała i przejechała następujące drogi: 

- Gralewo : odnowa z poszerzeniem + chodnik 

- Ochodza  : poszerzenie 1,3 m na odcinku 1,550 

- Panigródz odnowa 120 m. 

- Czeszewo : zatoka + chodnik 

- Wiśniewo – Kołybki odnowa 

- Stępuchowo : chodnik 

- Żabiczyn : chodnik-przebudowa 

- Popowo Kościelne – Budziejewo : odnowa 

- Nieświastowice : chodnik 

-  Kuszeo – Skoki : przebudowa 

- Lechlin – przebudowa 

 

 Omówienie po przejeździe dróg nastąpi w dniu 24 marca na kolejnej komisji. 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
1.1  Zapytania 
 

 
5.2   Opinie 
 

      5.3  Stanowiska 
  
 

 
5.4   Wnioski: 
 
1. Wniosek do Zarządu: Pan Piasecki wnioskuje o to aby zając się problemem miejsc 

parkingowych przy ul. Kościuszki aż do skrzyżowania ul. Jerzyka. 
2. Co ze skrzyżowaniem Lipowa – Kcyńska. Prośba o nadanie biegu w sprawie rozwiązania 

tego problemu. 
3. Prośba o podniesienie prędkości na obwodnicy w miejscach nie zabudowanych. 

 
 
 
 
 
 
 

 
  Leszek Bodus          Józef Sulikowski 

Protokołował / Protokołowała:                                   Przewodniczący Komisji:  
 
 
 
 
 

 


